
Z á p i s n i c a
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v     Margecanoch konaného dňa 20.1.2014  

K     bodu 1. Otvorenie zasadnutia  
Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Petrik. 
Prítomní podľa priloženej prezenčnej listiny. Odsúhlasenie programu v zmysle pozvánky.
Hlasovanie 9-0

K     bodu 2. Určenie návrhovej komisie a     overovateľov zápisnice  
Overovatelia zápisnice :  Ing.Jakubišin, p.Keruľ
Návrhová komisia :  Judr.Šima, Bc.Kaľavský
Schválené -  jednohlasne
Hlasovanie 9-0

K     bodu 3. Kontrola uzneseni  a  
Uznesenie 23C1 – úloha bude splnená v priebehu mesiacov marec - apríl, keď budú vhodné 
klimatické podmienky.
Uznesenie : OZ berie na vedomie kontrolu uznesenia  zo zasadnutia OZ dňa 13.12.2013

K     bodu 4. Pripomienky a     návrhy občanov  
Neboli.

K     bodu 5. Sc  hválenie nájomcov v     bytovom dome Školská 2A  
Ing.Machilová  –schválení  nájomníci  sa  dohodli  na  užívaní  bytov  a preto  potrebujeme 
uznesením schváliť pridelenie bytu.
Uznesenie : OZ schvaľuje prenájom bytových priestorov v obecnom bytovom dome Školská 
594/2A Margecany, a to:
a/ byt č. 3 pre nájomcu – Marián Richnavský , bytom Hlinná 22 Margecany
b/ byt č. 4 pre nájomcu – Petra Terpáková bytom Školská 5 Margecany . Spolu posudzovaná 
osoba – Ivana Brehová bytom Michalovská 27 Košice.
Hlasovanie : 9-0

K bodu 6. Došlé žiadosti
p.Starosta – v priestoroch, ktoré má v prenájme Prvá stavebná sporiteľňa sa mení užívateľ. 
Nakoľko nájomná zmluva je písaná na konkrétne meno nájomníka je potrebné zrušiť pôvodnú 
a uzatvoriť novú nájomnú zmluvu.
Uznesenie : OZ schvaľuje ukončenie nájmu v nebytových priestoroch na ulici Obchodnej 6 - 
miestnosť č.2.08  v zmysle žiadosti č.54/2014 zo dňa 16.1.2014 pre Mgr. Gabrielu Kardošovú 
bytom Šoltésovej 14 Košice k 31.1.2014.
Hlasovanie : 9-0
Uznesenie : OZ schvaľuje prenájom nebytových priestorov na ulici Obchodnej č.6 – sektor 
č.2  časť miestnosti  2.08 o výmere  12,413 m2 /  predmet nájmu / a podiel na spoločných 
priestoroch prislúchajúcich k predmetu nájmu o výmere 6,81 m2 pre Ing. Romana Endreka 
bytom  Svätého  Ladislava  106  Košice  ,v  zmysle  žiadosti  č.  58/2014zo  dňa  17.1.2014  za 
účelom prevádzky kancelárie Prvej stavebnej sporiteľne ako  prípad hodný osobitného zreteľa 
podľa § 9a ods.9 písm. c) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien 
a doplnkov s účinnosťou od 1.2.2014. Dôvody hodné osobitného zreteľa: 



-  záujem obce o navrhovaný účel využitia priestorov - prevádzka kancelárie Prvej stavebnej 
sporiteľne. V predmetnom priestore sa predmet podnikania nemení, zmena nájomcu sa týka 
organizačnej štruktúry Prvej stavebnej sporiteľne.
Hlasovanie : 9-0
K     bodu 7. Rôzne  
Bc.Kaľavský – bola mi odovzdaná žiadosť ohľadom  sprístupnenia multifunkčného ihriska 
v širšom rozsahu. 
Uznesenie : OZ poveruje predsedu   komisie pre kultúru, šport, školstvo, prácu s mládežou 
a sociálne otázky riešením zmeny prevádzkových hodín multifunkčného ihriska na základe 
podnetu občanov. 
Hlasovanie : 8-0 chýba : Ing.Jakubišin
p.Starosta  –  žiadam  o poverenie  na  podpísanie  zmluvy  na  odvod  a likvidáciu  TKO  so 
spoločnosťou Ekover. Náklady na odvoz a uloženie sú v intenciách minulého roka. 
Uznesenie  :  OZ  poveruje  starostu  obce  podpísaním  Ročnej  zmluvy  o zbere,  odvoze, 
zneškodňovaní komunálneho odpadu a výkonu iných činností č.8/2014.
Hlasovanie : 9-0
Ing.Kováč –  na  predchádzajúcom  zastupiteľstve  sme  schvaľovali  prideľovanie  sociálnej 
výpomoci pre 70- a viac ročných občanom, kde som bol proti. Mali by sme ich poskytovať 
občanom, ktorí sú na takéto dávky odkázaní. Pripravím VZN a rozpošlem ho poslancom na 
pripomienkovanie.
p.Starosta – kvitujem záujem, ale ide o to, aby agenda na poskytnutie príspevku nebola taká 
náročná, že administratívne neprimerane zaťaží žiadateľa. 
Mgr.Dubecký – prerokujeme na komisii, aj s problematikou multifunkčného ihriska.
Judr.Šima – čo je to jednorazová sociálna výpomoc?
p.Starosta – treba rozlíšiť dávku v hmotnej núdzi alebo jednorazovú sociálnu výpomoc resp. 
výpomoc v nepriaznivej životnej situácii.
Judr.Šima –  navrhujem,  aby sme  to  riešili  ako navrhol  Ing.  Kováč.  Čiže  pripraví  návrh, 
o ktorom budeme následne rokovať.
Ing.Machilová – pripomínam, že príprava a schvaľovanie VZN má svoj legislatívny proces, 
ktorý musí byť dodržaný.
Ing.Keruľ – hlavný kontrolór obce vyhodnotil  plán svojej kontrolnej činnosti za II. polrok 
2013. Upozornil na nesplnené uznesenie z roku 2007 ohľadom vysporiadania pozemku, ktorý 
oplotil a užíva p. Varga.
p.Starosta – budem s menovaným rokovať o uzatvorení nájomnej zmluvy.
Uznesenie :  OZ schvaľuje  správu o kontrolnej  činnosti  hlavného kontrolóra obce za rok 
2013.
Hlasovanie : 9-0
Ing.Machilová –  v predchádzajúcom  období  sme  boli  povinní  schvaľovať  programový 
rozpočet obce, avšak novelou zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy obecné 
zastupiteľstvo obce s počtom obyvateľov do 2000 môže  schváliť uznesenie o neuplatňovaní 
programovej štruktúry v rozpočte obce.  
p.Starosta – odporúčam,  aby sme preverili  prostredníctvom hlavného kontrolóra,  ako sme 
posudzovaní  štátnymi  orgánmi,  či  ako obec  do  alebo  nad 2000 obyvateľov  a podľa  toho 
rozpočet vypracovali alebo nie.
p.Starosta – blíži sa obdobie plesov a obec aj poslanci prispievali do tomboly na Ples obce 
a Batôžkový bál JDS. Chcem sa spýtať, či prispejete aj tohto roku a v akej výške. Môj návrh 
je ako v predchádzajúcom roku t.j. 150 € a 50 €.
Uznesenie  :  OZ schvaľuje zakúpenie  tomboly  na  ples  JDS Margecany vo výške   50  € 
z kapitoly poslanci.
Hlasovanie : 9-0



Uznesenie  :  OZ schvaľuje zakúpenie  tomboly  na ples  obce  Margecany vo výške 150 € 
z kapitoly poslanci.
Hlasovanie : 9-0

K bodu 8. Diskusia
Mgr.Dubecký –  potreboval  by so  podklady ohľadom doterajších  stanovísk  k problematike 
multifunkčného ihriska (rozhodnutia hygieny, VZN, prevádzkový poriadok, náklady a príjmy)
p.Starosta 

- JDS nám zaslala blahoželanie do nového roku 2014.
- odovzdali sme dodávateľovi stavenisko „Regulácia potoka Bystrý“
- v najbližšom čase by mal byť dodaný traktor s príslušenstvom v rámci projektu zberného 
dvora
- v skrinke „Podnety občanov“ sa nachádzal anonymný list, v ktorom nám bolo vytknuté 
prečo  sa  odpovede  na  podnety  a pripomienky  neprezentujú  v Hlásniku,  prečo  sa 
prevádzkuje kotolňa, ktorá znečisťuje prostredie v obci, prečo sa pred obecným úradom 
nezriadil prechod pre chodcov, ako sa posudzovali žiadosti o pridelenie nájomných bytov, 
prečo  nebol  a kedy bude upravená  dláždená  priekopa  pri  bytovkách  na  Školskej  ulici, 
prečo sa nerieši otázka rómskej rodiny Kokyovcov a rodiny Štefana Tomaška v súvislosti 
s drogami.

Uznesenie : OZ berie na vedomie anonymný podnet občana obce.
Poslanci  Ing .Kováč,  Mgr.  Dubecký,  Bc.  Kaľavský,  Ing.  Jakubišin –  otázkami  sme sa na 
jednotlivých obecných zastupiteľstvách zaoberali, avšak neboli prezentované v Hlásniku. Ak 
by pisateľ mal záujem mohol sa s ich prerokovaním a riešením stretnúť pri čítaní zápisníc 
z rokovaní alebo osobnou účasťou na zasadnutiach OZ.
p. Starosta – pozývam všetkých poslancov na Ples obce, ktorý sa uskutoční dňa 15.02.2014 
a ako hosť vystúpi Pavol Hammel.  Každému poslancovi bude poskytnutý 1 lístok,  pričom 
druhý si môže zakúpiť v cene 25 €.
Mgr.Dubecký –  počul  som  kritiku  na  minuloročný  ples  vo  vzťahu  k poskytovaniu 
občerstvenia formou švédskych stolov, kde sa neušlo pohostenie každému návštevníkovi.
p.Starosta – formu občerstvenia sme tohto roku upravili a bude distribuované na každý stôl.
p.Starosta – koncom februára by sa malo uskutočniť pracovné zasadnutie zastupiteľstva, na 
ktorom sa bude prerokovávať rozpočet obce na rok 2014. 

Zapísal : Bc. Miroslav Kaľavský

Ing. Igor Petrik –starosta obce

Overovatelia : Ing. Dušan Jakubišin .........................................
 
                        Marián Keruľ            .........................................




